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Protokół Nr XVI/21 

z obrad XVI Sesji Rady Powiatu w Suwałkach 

 

Obrady XVI Sesji Rady Powiatu w Suwałkach odbyły się 18 czerwca  

2021 r. w sali Nr 129, w budynku przy ul. Świerkowej 60 w Suwałkach. 

  

 Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu w Suwałkach 

Marek Dziatkowski. Obrady rozpoczęły się o godz. 14
00

. 

 

Ad. 1.     

Otwarcie obrad i powitanie gości. 

 

Przewodniczący Rady otwierając obrady poinformował zgromadzonych, 

że obrady Rady Powiatu w Suwałkach są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk.  

Następnie powitał Skarbnika Powiatu – Ewę Kamińską oraz Sekretarza 

Powiatu – Pana Cezarego Grzegorza Zwolińskiego  (Lista zaproszonych Gości – 

załącznik nr 1). 

Przewodniczący Rady powitał Radnych Rady Powiatu (Lista obecności 

Radnych – załącznik nr 2). 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że na 15 radnych ustawowego składu 

rady, w obradach uczestniczy 14 radnych:  

    

1. Biłda Stefan    

2. Bukowski Rafał Konrad 

3. Chlebus Andrzej 

4. Chołko Tadeusz 

5. Dziatkowski Marek 

6. Gryszkiewicz Irena 

7. Kleszczewski Zbigniew 

8. Kowalewski Witold 

9. Łuniewski Artur 

10. Małachowski Sławomir 

11. Ołdakowski Szczepan  

12. Pietrołaj Wiesław Eugeniusz 

13. Szwengier Stanisław      

14. Truchan Anna Danuta 

 

Nieobecny: 

1. Szczęsny Robert          
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Przewodniczący Rady stwierdził, że istnieje prawomocne quorum  

do podejmowania uchwał.  

 

Ad. 2. 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż Państwo Radni otrzymali 

porządek obrad wraz z materiałami, w brzmieniu: 

 

1. Otwarcie obrad i powitanie gości. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z obrad XV sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

5. Interpelacje i zapytania radnych /składane w formie pisemnej/. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli,                   

dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach 

roku szkolnego. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu                 

na 2021 r. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata                      

2021 – 2027. 

9. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Zamknięcie obrad.    

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są propozycje lub uwagi do zmiany 

porządku obrad sesji.  

Propozycji zmian do porządku obrad sesji nie wniesiono. 

Głosowanie nad przyjęciem zaproponowanego porządku obrad za pomocą 

urządzenia do głosowania: 

 

 za przyjęciem porządku głosowało    - 14 Radnych 

 przeciwko        - 0     

wstrzymało się od głosu              - 0 Radnych 

 

Zaproponowany porządek obrad sesji został przyjęty jednogłośnie. Imienny 

wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 3 do protokołu.  
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Ad.3.  

Przyjęcie protokołu z obrad XV Sesji Rady Powiatu w Suwałkach. 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół był wyłożony w Biurze 

Rady Powiatu do wglądu od dnia 7 czerwca 2021 r. Zapytał, czy są pytania, 

uwagi do protokołu z obrad XV sesji.  

 

Pytań i uwag nie wniesiono. 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z obrad XV Sesji Rady Powiatu 

w Suwałkach za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem porządku głosowało    - 14 Radnych 

przeciwko        - 0  

wstrzymało się od głosu              - 0 Radnych 

 

Protokół z obrad XV Sesji Rady Powiatu w Suwałkach został przyjęty 

jednogłośnie. Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 4                 

do protokołu. 

 

Ad.4. 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie z działalności 

Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie międzysesyjnym z posiedzeń                   

w dniach: 28 maja 2021 r., 2 czerwca i 10 czerwca 2021 roku Państwo Radni 

otrzymali wraz z materiałami. Zapytał, czy są uwagi, pytania do przedłożonego 

sprawozdania. 

 

Pytań i uwag nie wniesiono.   

 

Głosowanie nad przyjęciem Sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu                   

w Suwałkach w okresie międzysesyjnym z posiedzeń w dniach: 28 maja 2021 r,                        

2 czerwca i 10 czerwca 2021 r. za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem sprawozdań głosowało            - 14 Radnych 

przeciwko                 - 0  

wstrzymało się od głosu               - 0  

 

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Suwałkach w okresie 

międzysesyjnym z posiedzeń w dniach: 28 maja 2021 r., 2 czerwca i 10 czerwca 

2021 r. zostało przyjęte jednogłośnie (załącznik Nr 5). Imienny wykaz 

głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady przekazał, że Zarząd Powiatu odbył posiedzenie 

także w dniu 17 czerwca br.  oraz rozpoczął posiedzenie w dniu dzisiejszym, 

które przerwał z uwagi na obrady sesji. Sprawozdanie z tych posiedzeń Państwo 

Radni otrzymają z kolejnymi materiałami.                          

 

Ad.5. 

Interpelacje i zapytania radnych /składane w formie pisemnej/. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęła 

żadna interpelacja ani też zapytanie radnego. Zapytał, czy w tej chwili chciałby 

ktoś z Państwa Radnych złożyć interpelację, czy też zapytanie. 

Interpelacji i zapytań nie złożono.  

 

Ad. 6.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad rozliczania 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli,                   

dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 

szkolnego. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały                      

oraz uzasadnienie Państwo Radni otrzymali  wraz z materiałami. Dodał, że 

projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Polityki Społecznej                             

na posiedzeniu w dniu dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu dzisiejszym 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 7). 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, uwagi.  

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych 

okresach roku szkolnego za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 14 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 
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Uchwała Nr XVI/116/21 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 18 czerwca  

2021 r. w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny               

w poszczególnych okresach roku szkolnego została podjęta jednogłośnie 

(załącznik Nr 8). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi załącznik Nr 9 

do protokołu.  

 

Ad. 7.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu                

na 2021 r. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały                      

oraz uzasadnienie Państwo Radni otrzymali  wraz z materiałami. W dniu                    

17 czerwca br. Zarząd Powiatu przyjął powyższy projekt uchwały w nowym 

brzmieniu przekazanym Państwu i omawianym na posiedzeniach Komisji.         

Dodał, że projekt uchwały opiniowany był przez Komisję Finansowo – 

Gospodarczą oraz Komisję Polityki Społecznej na posiedzeniu w dniu 

dzisiejszym. 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo – 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu dzisiejszym 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu                           

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 10). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu dzisiejszym 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 11). 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, uwagi.  

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2021 r. za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 14 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

  

Uchwała Nr XVI/116/21 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 18 czerwca  

2021 r. w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2021 r. została podjęta 



6 
 

jednogłośnie (załącznik Nr 12). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi 

załącznik Nr 13 do protokołu.  

 

Ad. 8.  

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Suwalskiego  na lata 

2021 – 2027. 

 

Przewodniczący Rady przekazał, że projekt powyższej uchwały oraz 

uzasadnienie Państwo Radni otrzymali  wraz z materiałami. W dniu 17 czerwca 

br. Zarząd Powiatu przyjął powyższy projekt uchwały w nowym brzmieniu 

przekazanym Państwu i omawianym na posiedzeniach Komisji w dniu 

dzisiejszym. Dodał, że projekt uchwały opiniowany był przez Komisję 

Finansowo – Gospodarczą oraz Komisję Polityki Społecznej na posiedzeniu                

w dniu dzisiejszym.  

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Finansowo - 

Gospodarczej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Finansowo – Gospodarczej Zbigniew 

Kleszczewski poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu dzisiejszym 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 14). 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Polityki 

Społecznej o przedstawienie opinii Komisji  w przedmiotowej sprawie.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Wiesław Eugeniusz 

Pietrołaj poinformował, iż Komisja na posiedzeniu w dniu dzisiejszym 

pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu  

(uchwała Komisji stanowi załącznik Nr 15). 

 Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania, uwagi.  

Pytań i uwag nie wniesiono. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały Rady Powiatu w Suwałkach zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Suwalskiego na lata 2021 – 2027 za pomocą urządzenia do głosowania: 

 

za przyjęciem uchwały głosowało   - 14 Radnych 

 przeciwko      -  0  

wstrzymało się od głosu            -  0 Radnych 

  

Uchwała Nr XVI/118/21 Rady Powiatu w Suwałkach z dnia 18 czerwca  

2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Suwalskiego na lata 2021 – 2027 została podjęta 

jednogłośnie (załącznik Nr 16). Imienny wykaz głosowań Radnych stanowi 

załącznik Nr 17 do protokołu.  
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Ad.9. 

Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie wniosków i oświadczeń 

Radnych. Będąc przy głosie przypomniał, że Państwo Radni wraz z materiałami 

otrzymali: 

 

1) pismo z Ministerstwa  Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu 

informujące o udzielonej dotacji Parafii Rzymskokatolickiej  p.w. 

Niepokalanego Poczęcia NMP w Wigrach przeznaczonej na pokrycie 

kosztów zadania pn. Wigry. Zespół Poklasztorny, mury oporowe (XVII 

w.): remont murów oporowych nr 3 i 4 z bramą (pismo znak: DOZ-

WD.6530.390.2021.BD z dn. 17.05.2021 r. – zał. Nr 18), 

 

2) pismo z Ministerstwa  Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu 

informujące o udzielonej dotacji Parafii Rzymskokatolickiej  p.w. Trójcy 

Przenajświętszej w Nowej Pawłówce przeznaczonej na pokrycie kosztów 

zadania pn. Nowa Pawłówka, kościół pw. Trójcy Przenajświętszej (XIX 

w.): prace konserwatorskie i restauratorskie przy stacjach drogi krzyżowej 

(pismo znak: DOZ-WD.6530.589.2021.BD – zał. Nr 19), 
 

3) pismo z Ministerstwa  Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu 

informujące o udzielonej dotacji Parafii Rzymskokatolickiej  p.w. św. 

Teresy z Avila  w Wiżajnach przeznaczonej na pokrycie kosztów zadania 

pn. Wiżajny, kościół pw. Św. Teresy z Avila (1571 r.): prace 

konserwatorskie i restauratorskie (pismo znak: DOZ-

WD.6530.361.2021.BD z dn. 19.05.2021 r. – zał. Nr 20), 
 

4) pismo z Urzędu Marszałkowskiego Województwa Podlaskiego 

informujące o rozstrzygniętym konkursie na nabór wniosków o udzielenie 

dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, znajdującym się na terenie 

województwa podlaskiego (pismo z dn. 18.05.2021 r. – zał. Nr 21), 
 

5) w dniu dzisiejszym otrzymali Państwo jeszcze pismo z Ministerstwa  

Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu informujące o udzielonej 

dotacji Parafii Rzymskokatolickiej  p.w. Niepokalanego Poczęcia NMP  

w Wigrach przeznaczonej na pokrycie kosztów zadania pn. Wigry, 

kościół pw. Niepokalanego Poczęcia NMP (XVII/XVIII): zakup i montaż 

instalacji sygnalizacji pożaru (pismo znak: DOZ-WD.6530.394.2021.BD 

z dn. 10.06.2021 r. – zał. Nr 22). 
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Przewodniczący Rady przekazał, że w Biurze Rady Powiatu dostępna jest 

analiza działalności uchwałodawczej organów jednostek samorządu 

terytorialnego za 2020 rok  przekazana samorządom w województwie 

podlaskim przez Wojewodę Podlaskiego. Gdyby ktoś z Państwa Radnych chciał 

zapoznać się bliżej z tym dokumentem to zapraszam do Biura Rady.  

 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „Szanowni Państwo, Panie 

Przewodniczący, kiedyś jak tam chyba w grudniu rozmawialiśmy o pracy 

zdalnej, dzięki Bogu ta pandemia na razie odpuszcza, ale my jesteśmy na to 

przygotowani, że może wrócić kolejna fala i zostały zakupione zgodnie właśnie 

z zapowiedzią, zgodnie z uchwałą Rady Powiatu, chodzi o budżet właśnie, 

zakupione zostały tablety i one zostaną przekazane Państwu indywidualnie. 

Proszę o kontakt z Panem Krzysztofem. Być może będą potrzebne, ale pewnie 

będą potrzebne bo będziemy próbowali wysyłać materiały w formie 

elektronicznej. Będziemy po prostu więcej tych materiałów przekazywać 

właśnie w formie takiej elektronicznej, szybciej, mniej kosztownie. Kto będzie 

chciał w formie papierowej jak najbardziej nie będziemy tego zaprzestawać. 

Dlatego tez proszę o kontakt z p. Krzysztofem, służy on radą, pomocą. Od 

poniedziałku można zgłaszać się. Myślę, że trzeba z tego skorzystać i czasami 

ktoś nie może uczestniczyć a może zdalnie jak najbardziej będziemy to 

hybrydowo obradowali, bo taka możliwość jest. Także zachęcam do 

wykorzystania. Będą podpisane umowy użyczenia, bo to wiadomo jest mienie 

powiatu. Koszt jednostkowy to około 1200 zł. To tyle jeśli chodzi o te nowinki 

elektroniczne, gadżety. Sesja planowana jest gdyby wszystko było normalnie, 

tak jak powinno być to pewnie wrzesień, koniec sierpnia może, tak że życzę 

udanych słonecznych wakacji i udanego wypoczynku. Będziemy tak 

organizowali pracę, żeby tej sesji nie robić, ale jak będzie potrzeba, jakieś 

zmiany w budżecie pilne, jakieś nie wiadomo co, to poprosimy Państwa 

Radnych o przybycie. Na pewno nie będzie to długa sesja, raczej 

kilkupunktowa. Dziękuję bardzo” 

 

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie wniosków i oświadczeń 

Radnych. 

Radny Stanisław Szwengier przekazał: „Panie Starosto, czy jest 

możliwość organizowania dożynek jeżeli pandemia ustanie, bo sesji nie 

będziemy mieli?” 

Starosta Witold Kowalewski przekazał: „trudno mi w tej chwili 

odpowiedzieć, te przepisy są takie jakie są. Zaszczepieni nie podlegają 

wliczeniu poza limitem i tak dale, trudno powiedzieć jak to będzie naprawdę. 

Bardzo trudno odpowiedzieć na ten czas, jak to przewidzieć, jak to będzie, tym 

bardziej, że tam będzie remont internatu w tym czasie w Dowspudzie, być może 

będzie rozkopane część a przede wszystkim względy sanitarne. Trudno 

powiedzieć. Nie wiem na teraz, nie wiem i nie potrafię odpowiedzieć. Czasu 



9 
 

zostało niewiele, został lipiec, sierpień i dożynki właściwie, a można wziąć na 

siebie bardzo duże ryzyko, ponieważ no nie wiadomo, co może być. Czwarta 

fala gdzieś tam krąży, odmiana jakaś inna teraz na D i tak dalej i nie wiadomo 

co może być, a współczynnik zaszczepienia w Powiecie Suwalskim jest dość 

niski, bardzo niski w poszczególnych gminach. Najlepiej Gmina Suwałki 

wypada 22% z tego co pamiętam. Z reguły 21%, dwadzieścia kilka. Nie wiem, 

pewnie prędzej nie jak tak. Dziękuję bardzo”.  

Radny Sławomir Małachowski przekazał: „chciałem podziękować za 

opinię prawną dla Pana Przewodniczącego. Za dostarczenie, pewnie Państwo się 

zapoznaliście wszyscy. Nie wiem, czytając tą opinię, na pewno została napisana 

przez prawników zgodnie z prawem, natomiast jakby interpretując ją i chciałem, 

żeby to tak, chyba żebyśmy wszyscy tak samo rozumieli chyba, że proszę mnie 

wyprowadzić z błędu jeśli źle to rozumuję, że punkt interpelacje i zapytania 

Radnych dotyczy ściśle tylko spraw tak jak wynika z tej opinii, jakby pytań 

dotyczących, znaczy kierowanych do Starosty w sprawach powiatu i wtedy jest 

rzeczywiście ten tryb pisemny. Niefortunne jest to słowo zapytania tak, bo teraz 

odbywa się dyskusja, pytamy i bardzo dobrze, że jest ten moment i te miejsce. 

Tylko tam, kiedy jest to słowo zapytania to wprowadza w błąd, bo interpelacje 

jak najbardziej rozumiałem, zapytania, teraz też są zapytania tylko rozumiem z 

tej interpelacji, ze jeżeli będzie jakiś gość na sali to ten punkt nie możemy 

wprowadzić tak jak ja jakby odnoszę do tego co było do tej pory przez wiele lat 

kontynuowane, że kiedy był gość, kiedy ktoś chciał zadać pytanie z sali na 

przykład dla kogoś ze służb to właśnie w tym punkcie interpelacje i zapytania 

właśnie taką osobę pytało się nie gościa. No właśnie to jest według tej 

interpretacji gościa pytanie to nie jest interpretacja gościa. Gościa będziemy 

pytali rozumiem i chyba tak Państwo też to czytacie z tej opinii prawnej właśnie 

w tym punkcie i chciałbym żeby się tego trzymać, żebyśmy się tego trzymali bo 

tak ja to rozumiem jeśli nie to proszę mnie wyprowadzić z błędu, bo ja 

oczywiście szanuję interpretację prawną, tylko jakby też chcę wiedzieć na czym 

stoję  i co kiedy mogę zapytać i tylko o to chodzi i myślę, że tu jak najbardziej 

wszystko jest oparte na statucie. Pan Przewodniczący udziela głosu lub nie 

udziela i wszystko się zgadza. Natomiast chodzi mi o ten punkt interpelacje, że 

staje się w tym momencie tylko jakby drogą porozumienia zapytania, 

interpelacji dlatego te dwa słowa się przewijają, do Pana Starosty, czy do 

Zarządu i wtedy jest ten tryb pisemny. To ja tylko taki swój komentarz jeśli 

myślę inaczej to proszę mnie wyprowadzić z błędu. Próbowałem się w to 

wczytać opinię, ale tak ją rozumiem. Dziękuję bardzo za opinię.” 

  

Innych wolnych wniosków nie wniesiono.  

 

Ad.10. 

Zamknięcie obrad.    
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Przewodniczący Rady podziękował Wysokiej Radzie za uczestniczenie                                   

w obradach  i zamknął obrady XVI sesji Rady Powiatu w Suwałkach o godz. 

14.23. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 
                                                                                            Przewodniczący Rady 

                                                  /-/ Marek Dziatkowski  
                                                                              
Protokołowała:                                                                
M. Szczerbowska 

 


